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Gairebé la totalitat dels clubs de la delegació s’han reunit amb el president de l’FCF i el

seu delegat a la zona, Juan Nuñez

El president de l'FCF, Joan Soteras, ha volgut començar la reunió amb els clubs del

Vallès Oriental ha sortit al pas de les notícies sobre el registre dels Mossos d’Esquadra a

l’FCF. Soteras ha explicat que la investigació es troba en secret de sumari i ha transmès

tranquil·litat als presents ja que en cap cas hi ha indici de il·legalitats. Una tranquil·litat

que ha quedat palesa amb la continuació de l’activitat federativa que estava prevista.

Un cop aclarit aquest tema, el president ha recordat el seu compromís per visitar cada

any les 14 delegacions i tenir contacte directe amb els presidents del futbol català en

busca de propostes i millores del futbol de casa nostra.

El  president  de  la  Federació  ha  repassat  les  principals  novetats  federatives  de  la

temporada 23-24 i ha repassat les modificacions en el pla de competició. De la mateixa

manera, Soteras ha recordat que no hi ha hagut cap apujada de quota federativa en el

seu mandat, mantenint i augmentant, això si, les campanyes d’ajuda. Una dada que

demostra el rigor en la gestió de la seva Junta Directiva. Soteras ha anunciat que està

en converses amb la Mutualitat de Futbolistes perquè no hi hagi cap augment de la

quota dels serveis mèdics fins al final del mandat. 



Els prop de 40 clubs que s’han apropat a la delegació han centrat el debat en qüestions

purament futbolístiques: sobre el traspàs de fitxes entre les lligues lúdiques i les de

competició, la possibilitat d’organitzar una competició post temporada, la normativa

per moure jugadors entre equips del mateix club o l’inici de l’aplicació dels play-off

d'ascens  i  descens  en  el  futbol  formatiu,  que  afavorirà  l’interès  i  durada  de  la

competició.  L’eradicació  de  la  violència  en  els  camps  de  futbol  i  el  paper  arbitral

fonamental en aquests casos,  el preu de la mutualitat i els serveis que ofereix han sigut

altres de les qüestions que s’han tractat.

Abans de la reunió amb els clubs, el president s’ha reunit amb el president de l’EC

Granollers, Jordi Codina, on ha pogut conèixer la realitat del club i els seus plans de

futur.

 


